
Referat – bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 7. februar 2017 kl. 19.00 i fællesrummet 

Til stede: Inge Hansen, Tobias Landwehrjohann, Jacob Klit-Hansen (ref.) og Karianne Dahlen 

Afbud: Sanne Hvass Nielsen 

 

Dagsorden og referat: 
1. Opfølgning på seneste møde 

a. VOPA – Inge kontakter Nicki hos VOPA for at tjekke, om regnskaber og budgetter er klar til 

budgetmøde tirsdag d. 14. februar. VOPA kommer med oplæg til salg og 

ventelistehåndtering. 

b. Kloak – vi har nu fået en ny regning fra LMJ. Jacob skriver til dem og beder om at stoppe med 

at sende fakturaer. 

c. Fastelavn – vi sigter efter et arrangement til næste år. 

d. Trappevask og ejendomsservice 

e. Affald i gården – Inge har brugt meget tid på at skaffe os af med juletræer. Fremover må 

beboerne selv skaffe sig af med juletræer og andet storskrald. 

2. Evt. 

a. Bestyrelsen har sendt klage til kommunen over andelshaver, der ikke har fået tilladelse til at 

udføre brusekabine/forandringer i sin lejlighed. Vi afventer kommunens behandling af sagen. 

b. Vi prøver at finde en ny valuar/vurderingsmand, da vi syns, at der har været et par uheldige 

sager på det seneste. 

 

 

Mødet sluttede kl. 20.30 – dirigenten takkede for god ro og orden. 


